

Date: 23 March 2023**التاريخ: 23 مارس 2023**

In accordance with Article [117] of the Capital Market Authority Resolution No. [27/2021] regarding the Issuance of the Regulations of Public Joint Stock Companies, HSBC Bank Oman S.A.O.G. ('HBON') would like to announce the following candidates as received

for the upcoming Annual General Meeting elections scheduled on Wednesday, 29th March 2023:

وفقا للمادة 117 من قرار الهيئة العامة لسوق المال رقم 2021/27 بشأن إصدار لائحة الشركات المساهمة العامة، يسر بنك إتش إس بي سي عمان ش.م.ع. أن يعلن عن المرشحين التاليين وذلك وفقا للترشيحات التي تم استلامها لانتخابات الجمعية العامة العادية المزمع عقدها يوم الاربعاء 29 مارس 2023:

أسماء المترشحين و المؤهلات و السيرة الذاتية

1. جيمس مادسن

Names, Qualifications and Biographies of Nominees

المؤهلات:

1. James Madsen

- بكالوريوس الآداب في الاقتصاد و الدراسات الاجتماعية، جامعة مانشستر، المملكة المتحدة

Qualifications:

- BA in Economics & Social Studies, Manchester University, UK

James has been part of the HSBC Group since 1981 up to 2015 where he undertook various roles including Head of Global Business Strategy for Payments & Cash Management, Head of Trade and International Services for the UK and Europe and Managing Director Global Transactional Banking, Board member of Wells Fargo HSBC Trade Bank, Head of the Representative Office and CEO Designate, Regional Head of Global Internal Audit – Latin America and Mexico, and regional Head of Global

عمل جيمس لدى مجموعة إتش إس بي سي من 1981 حتى أبريل 2015 حيث تضمنت أدواره في المملكة المتحدة رئيس استراتيجية الأعمال العالمية للمدفوعات وإدارة النقد، ورئيس التجارة والخدمات الدولية في المملكة المتحدة وأوروبا، والمدير الإداري للمعاملات المصرفية العالمية وفي المنصب التالي كان عضوا في مجلس إدارة ويلز فارجو إتش إس بي سي تريد بنك، وهي شركة محاصة أمريكية. ثم انتقل إلى أوكرانيا حيث كان رئيسا للمكتب التمثيلي والرئيس التنفيذي المعين في بنك إتش أس بي سي أوكرانيا، ثم انتقل بعد ذلك إلى المكسيك ليكون رئيسا إقليميا للتدقيق الداخلي العالمي – أمريكا اللاتينية والمكسيك، ثم انتقل إلى دبي لتولي منصب الرئيس الإقليمي للتدقيق الداخلي العالمي لبنك إتش إس بي سي في الشرق الأوسط.



Internal Audit for HSBC in the Middle East.

James was also a member of the Board Audit & Risk committees for the Saudi British Bank from February 2011 to December 2019, and a member of the Board Audit & Risk committees for HSBC Saudi Arabia Ltd from February 2011 to December 2017.

2. Saleh Al Zakwani

Qualifications:

- Higher Diploma in Business Studies, Newbury College, UK , 1973

Saleh Al Zakwani has been the Chairman and founder of Apex Press and Publishing since 1980. He is the Oman representative of a British publishing house and has served on the board of several companies including the Chairman of Alliance Housing Bank and a Director of Gulf Hotels Co SAOG. He has been a member of the State Council of Oman since 2015, and is the Chairman and founding member of the Oman British Friendship Association since May 2022.

3. Aimen Al Hosni

- Master's in Public Administration
- Bachelor in Political Science

كما ان كان جيمس عضوا في لجان التدقيق والمخاطر التابعة لمجلس إدارة البنك السعودي البريطاني من فبراير 2011 إلى ديسمبر 2019 وعضوا في لجان التدقيق والمخاطر التابعة لمجلس إدارة بنك إتش إس بي سي السعودية المحدود من فبراير 2011 إلى ديسمبر 2017.

2. صالح الزكواني

المؤهلات:

- دبلوم العالي في دراسات الأعمال, كلية نيوبري , المملكة المتحدة سنة 1973.

صالح رئيس ومؤسس شركة القمة للإعلام والنشر التي تم تأسيسها في عام 1980. هو ممثل لدار نشر بريطانية في السلطنة وعمل في مجالس الإدارة لدى العديد من الشركات من بينها منصب رئيس مجلس إدارة بنك التضامن للإسكان وعضو مجلس إدارة شركة فنادق الخليج ش.م.ع.. في عام 2015 تم تعيينه كعضو لدى مجلس الدولة العماني وهو عضو مؤسس في جمعية الصداقة العمانية البريطانية التي يترأسها منذ مايو 2022.

3. أيمن الحوسني

المؤهلات:

- ماجستير في الإدارة العامة
- بكالوريوس في العلوم السياسية





بنك اتش اس بي سي عُمان ش.م.ع.
HSBC Bank Oman S.A.O.G

Aimen has lead various roles including his most recent role as CEO of Oman Airports, a board member of Omantel Telecommunication, Chairman of Oman National Investment Engineering and Chairman of Oman Cargo Sats. He was also voted the Chairman of the Airport Council International World Governing Board in 2021, and is a member and advisor of the ACI Asia Pacific Regional Board.

أيمن هو الرئيس التنفيذي لمطارات عمان و عضو مجلس ادارة لدى شركة عمانتل للاتصالات ورئيس مجلس إدارة الشركة العمانية للاستثمار والهندسة الوطنية ورئيس مجلس إدارة شركة عمان للشحن. كما ان تم تعيينه عن طريق التصويت مستشار في المجلس العالمي للمطارات في آسيا والمحيط الهادئ والذي تتمثل مهمته في تعزيز وتعظيم الموقع الاستراتيجي للمطارات في صناعة الطيران مما يتيح النمو المستدام في منطقة آسيا والمحيط الهادئ.



رحمة البوسعيدى
Rahma Al Busaidy
أمين سر مجلس الادارة والبنك
Company & Board Secretary

HSBC Bank Oman S.A.O.G.

Al Khuwair Head Office

P.O.Box 1727, Postal Code 111, CPO Seeb, Sultanate of Oman

Telephone : (968) 24947078, Facsimile : (968) 24947309

Website : www.hsbc.co.om

Oman Commercial Reg. No. 1080849

بنك اتش اس بي سي عُمان ش.م.ع.

المكتب الرئيسي الخوير

ص ب : ١٧٢٧، الرمز البريدي: ١١١، مكتب البريد المركزي-السيب سلطنة عُمان

هاتف : ٢٤٩٤٧٦٥٤ (٩٦٨)، فاكسميلي : ٢٤٩٤٧٣٠٩ (٩٦٨)

الموقع بالشبكة : www.hsbc.co.om

سجل تجاري عُمان رقم : ١٠٨٠٨٤٩